

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Arařtırmaları Dergisi'nin on dokuzuncu sayısı (Haziran 2019) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluđunu yaşıyoruz. Cüneyd Yıldırım “Die spätoşmanische Melâmiyye als Förderin einer westlich-liberalen Gesinnung: Untersuchung eines Narrativs” başlıklı makalesinde Melamilerin İttihat ve Terakki Cemiyetine ve liberal dünya görüşüne vermiş oldukları desteđi ve bu dini topluluđun düşüncelerinin ne dereceye kadar nonkorformizim düşüncesiyle bağdaşabildiđini mevcut yazını dikkate alarak çözümlemeye tabi tutmaktadır. Fahri Türk ise “Makedonya’da Türk Sivil Toplum Örgütleri: Türkçe Öğretimi ve Temel Sorunlar Bağlamında Bir İrdeleme” başlıklı alan çalışmasına dayanan makalesinde Makedonya’daki Türk STÖ’lerin Türkçe öğretime vermiş oldukları katkıları masaya yatırarak söz konusu örgütlerin sorunlarına çözüm önerileri sunmaktadır. Tülay Yıldırım Mat ve Mehmet Bardakçı “Avrupa Birliđi Sığınma Hukukunda Çocukların Eğitim Hakkı ve İşlevselliđi” konusuna eğildikleri makalelerinde AB ülkelerinin çocuk sığınmacıların eğitimi hususunda izlemiş oldukları uygulamaları irdelemektedirler. Güngör Şahin uluslararası ilişkiler kuramları bağlamında Amerika Birleşik Devletleri’nin dış politika ve güvenlik stratejisini tarihsel süreçte değerlendirirken, Taner Karakuzu ve İlker Limon ise Tunus’ta yaşanan politik istikrarsızlıđı Arap Baharı çerçevesinde çözümlemektedirler.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Prof. Dr. Fahri Türk

Editorial

Dear Readers,

We are glad to announce that the nineteenth issue (June 2019) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. It starts with Cüneyd Yıldırım's article on "Die spätosmanische Melâmiyye als Förderin einer westlich-liberalen Gesinnung: Untersuchung eines Narrativs" in which the author elaborates the support of Malamis to the Committee of Union and Progress as well as the liberal world view. Taking the existing writings into consideration, he also analyzes to what extent thinking of this religious group is related to that of the nonconformist ideology. Fahri Turk's article on "Turkish Non Governmental Organisations in Macedonia: An Analysis in the Context of Teaching Turkish Language and their Problems" investigates the contribution of Turkish NGOs in Macedonia to teach Turkish language and gives some recommendations to the solution of the problems of these NGOs. Tülay Yıldırım Mat and Mehmet Bardakçı's co-written article entitled as "The Education Rights of Children and its Effectiveness in the European Unions Asylum Law " deals with policies and applications followed by the EU member counties regarding the education rights of asylum seeker children in the EU. While Güngör Şahin explores foreign policy and security strategy of the United States of America within the framework of theories of International Relations from a historical point of view, Taner Karakuzu and İlker Limon address the political instability in Tunisia in the context of Arab Spring.

We would feel very happy if this short introduction motivates you reading articles in this issue.

Editor

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Werte Leser_innen,

Wir sind glücklich, Ihnen die nunmehr neunzehnte (Juni-2019-)Ausgabe der Elektronischen Zeitschrift für politikwissenschaftliche Studien zu präsentieren. Mit seinem Artikel über “Die spätosmanische Melâmiyye als Förderin einer westlich-liberalen Gesinnung: Untersuchung eines Narrativs” thematisiert Cüneyd Yıldırım die Unterstützung dieser Denkhaltung und des Komitees für Einheit und Fortschritt durch diese religiöse Bruderschaft und beantwortet die Frage nach dem Grad der Vereinbarkeit dieser Denkweise mit dem Nonkonformismus. Fahri Türks auf einer Feldstudie basierender Artikel mit dem Titel “Makedonya’da Türk Sivil Toplum Örgütleri: Türkçe Öğretimi ve Temel Sorunlar Bağlamında Bir İrdeleme” stellt die Beiträge der türkischen NGO’s zum Türkisch-Unterricht vor und erörtert dabei diverse Lösungsansätze für Probleme dieser Selbsthilfeorganisationen. Tülay Yıldırım Mat und Mehmet Bardakçı analysieren in ihrem Artikel “Avrupa Birliği Sığınma Hukukunda Çocukların Eğitim Hakkı ve İşlevselliği” die gängige Erziehungspraxis in den EU-Staaten im Hinblick auf die Ausbildung von zufluchtssuchenden Kindern. Während Güngör Şahin die Entwicklungsgeschichte der Außen- und Sicherheitspolitik der USA aus der Perspektive verschiedener Ansätze aus dem Bereich der internationalen Beziehungen nachzeichnet, untersuchen Taner Karakuzu und İlker Limon die in Tunesien vorherrschende politische Instabilität vor dem Hintergrunds des sogenannten Arabischen Frühlings.

Wir hoffen sehr, Sie zur Lektüre dieser Artikel anzuregen.

Prof. Dr. Fahri Türk,
Herausgeber

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Cüneyd YILDIRIM Die spätosmanische Melâmiyye als Förderin einer westlich-liberalen Gesinnung: Untersuchung eines Narrativs	1
Fahri TÜRK Makedonya’da Türk Sivil Toplum Örgütleri: Türkçe Öğretimi ve Temel Sorunlar Bağlamında Bir İrdeleme	16
Tülay YILDIRIM MAT ve Mehmet BARDAKÇI Avrupa Birliği Sığınma Hukukunda Çocukların Eğitim Hakkı ve İşlevselliği	46
Güngör ŞAHİN Uluslararası İlişkiler Teorileri Kapsamında Amerika Birleşik Devletleri Dış Politikası ve Güvenlik Stratejisi	62
Taner KARAKUZU ve İlker LİMON Politik İstikrarsızlık ve Tunus	80
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
İsmail ERMAĞAN (Ed.) Dünya Siyasetinde Afrika 4, Nobel Yayıncılık, Ankara, 2017, ISBN: 978-605-3207-82-5	103
Serap YOLCU YAVUZ Cumhuriyet Misyonerleri: 1930-1946 Arası Türkiye’de Bir Politik Özne Olarak Gençlik İnşası, VakıfBank Kültür Yayınları, İstanbul, 2019 ISBN: 978-605-7947-02-4	105